



Take off the lid and rotate the head 180°. Carefully remove the head sculpt from the container.
画像を参考に、ケースの蓋を取り外し、ヘッドを180度回転させ、慎重にスタンドから取り外してください。
取下盖子，然后将头雕旋转180°，小心地从容器中取出头雕。

Indicated parts are equipped with bendable wire for styling.
 コスチュームの画像の箇所は、内蔵のワイヤーで動きをつけることができます。
 図三部分内蔵可屈曲鉄線で調整造型

Hands can be interchanged as shown. Hold the Lightsaber hilt with indicated hands.
画像の差し替えて用ハンドパーツが付属します。画像のハンドパーツを使用し、各ライトセーバーを持たせてください。
图示の手掌可分別地安装在人偶上。用指定的手掌握持光剑柄。

Connect the power cords to the ports on the multimeter. Connect the USB cable to the recommended USB power 5V/2A power source and then connect the other end to the USB-C power port on the multimeter. Activate the light-up function by toggling the on/off switch. (TYPE-C USB power cable is not included).

画面をオフにして、TYPE-C 電源ケーブルを接続してください。専用ケーブルは、タイプCのUSBケーブルに対応しています。画像表示モードに、専用ケーブル（本製品にUSBケーブルを差込み、電源アダプター（DC-5V/2A）を接続してください。画像のスイッチで「ON」の「OFF」の切り替えができます。この状態でUSBケーブル、電源アダプターは付属しません。電源アダプターを使用する場合は、必ず使用する「ON」の切り替えをお願いします。

将電源線连接到仪器的电源接口。把USB数据线连接到产品指定的5V/2A USB供电源，然后把电源线另一端插至分线器上的USB-C电源接口。利用本仪器上的开关，开启（产品自带供电）或关闭（产品外接USB电源适配器）背光功能。

Connect the power cord of the Lightsaber to the port on the multitap.
 ライトセーバーのコードは、専用タップの画像のポートへ接続してください。
 将光剑的电源线连接到分线器上的接口。

Attach the multitap to the figure pole.
画像を参考に、クリップを支柱へ取り付けてください。
格付代器持在地台上

The cloak is non-detachable. Don't try to take it off; otherwise, it may get damaged.
コスチュームの着脱はできません。破損の原因となりますので、無理に脱がせようとししないでください。
披風不能脱下 请不要强行拆下以免人偶损坏

- This product is not a toy. Collectible use only.
- Do not use USB Power adapter is not included in this product. D.C. 9V/2A power adapter is required.
- Do not store or display the product outdoors.
- Do not expose the product in high temperature and humidity as these extremes can cause a loss of structural integrity.
- Do not rub or wipe the product with sharp objects or liquids to avoid material damage.
- Ensure the USB cable connects to the product correctly for power supply, otherwise it will be damaged.
- The product will not be repaired if it has been tampered with, altered, modified, or overused.
- Do not rub or wipe the product with thinner, benzene, alcohol or any corrosive materials which could damage the product.
- When cleaning, wipe with a damp cloth first and dry with a clean, soft cloth.
- We only carry the USB power cable, first-time buyers take care to purchase the correct cable.
- In the event of such damage, do not connect the product and transformer until the damage is repaired.
- Adult assembly is required.
- Do not connect to more than one power supply when such connection is possible without the aid of or breaking the product.
- The product should not be inserted into socket outlets.
- The product should only be used with a 2.0 A C to USB Power Adapter.
- The product liable to be cleaned with liquids is to be disconnected from transformer before cleaning.
- The product is not intended for children under 3 years old.
- The transformer is not a toy.
- Misuse of transformer can cause electrical shock.
- The toy shall only be used with a transformer for toys.
- The product shall only be used with recommended transformer list included.

[illegible]

- ・製品を複数の電源/電源アダプタに同時に接続しないでください。
- ・USBケーブルをポートに差し込まないでください。
- ・本製品には電池は使用いたしません。電源アダプタ(DC 5V/2A)のみご使用いただけます。
- ・本製品の清掃をする場合は、必ず電源アダプタを抜いてください。
- ・小さなパーツは目や口などに入らないようご注意ください。
- ・3歳以下のお子様には絶対に製品を与えないでください。
- ・本製品及び本製品に使用する付属品類は玩具ではありません。
- ・家庭用電源から直接使用する電源機器を乱用せず、必ず保証書に準拠してください。

Diagram IV shows the attachment of the interior padding to the helmet shell. Diagram V shows the attachment of the interior padding to the helmet shell. Diagram VI shows the attachment of the interior padding to the helmet shell.

Detach the back part of the head sculpt. Eyeballs are set individually to the control button. Use the functional stick to move around the button gently to adjust the eyesight.

画像を参考に、専用スティックを使用し、ヘアパーツを取り外してください。眼球は左右個別に動かすことができます。専用スティックを静

画像を参考に、専用スティックを使用し、ヘアパーツを取り外してください。眼球は左右個別に動かすことができます。専用スティックを静かに動かして、視線を調整してください。

Finish | 完成

Attach the Lightsaber hilts to the belt.
ライトセーバーの柄は、画像のようにベルトのフックへ引っ掛けることができます。
按图示将光剑柄挂在腰带上。

Attach the preferred style of Lightsaber blade onto the hilt.
ライトセーバーの柄は、画像の2種類の光刃を差し替えることができます。
按图示将所选的光剑刃在光剑柄上。

Connect the power cords of the belt to the ports on the multitap. Multitap can be attached to the belt using the indicated clip.

ベルトのシステム機能ディスプレイのコードは、専用タップの画像AとBのポートへ接続してください。画像の順番に沿って、フックを専用タ

将题带的电源线连接到公线器上的接口。按图二在公线器上安装夹子。然后挂在题带上。

将腰带的电源线连接到公线器上的接口。按图二在公线器上安装夹子。然后挂在腰带上。

I

II

Attach the figure pole to the figure base. Attach the indicated accessory to the multitap.
画像を参考に、支柱を特製台座へ取り付けてください。画像の順番に沿って、クリップを専用タップへ取り付けてください。
将支架安装于地台上。按图示在分线器上安装夹子。

Handle the figure's hair with extra care. Avoid holding the hair when detaching the head. Do not attempt to pull it, as this could result in damage to the figure.

植毛仕様のヘッドは特に慎重に取り扱ってください。ヘッドを取り外す際は、髪の毛を直接手で触らないでください。毛が抜けたり質感を

处理人偶头发时要格外小心。拆除头部时不要直接抓住头发。请勿尝试拉扯人偶的头发；否则人偶可能会损坏。

- Do not excessively bend the arms and legs or bend them outward; otherwise, the figure will be damaged.
腕や膝を可動する際は、過度に力を加えたり、可動域と反対方向へ曲がろうとしたりしないでください。無理に行うと破損する恐れがあります。
不要に過度移動や扭曲人偶の双手和双腿，否则人偶会损坏。
- Do not place the figure in areas with high temperature and humidity; otherwise, it will be damaged.
製品は、直射日光の当たった場所、温度差の大きい場所、高温多湿の場所などに置かないでください。変色や変形の原因となる恐れがあります。
不要把人偶摆放在高温或湿度高的环境，以免会令人偶损坏。
- Be careful when handling the figure; otherwise, the costume and the small accessories may be damaged.
画像の衣装や付属品は、過度に力を加えたり誤った使い方をすると、変形や破損につながる恐れがありますので、ご注意ください。

- 本产品非玩具。本产品只属收藏品。
- 本产品不包含D.C.转USB 电源适配器。需使用D.C. 5V/ 2A电源适配器。
- 本产品不适合于户外展示或存放。
- 不要把本产品摆放在高温或湿度高的环境，以免令产品结构 受损。
- 请避免尖锐物品及指甲与本产品有任何接触，以免损坏产品 涂层。
- USB电源线必须完全接致好本产品插口后才能正常通电，否则令产品损坏
- 如自行作任何表面或电线相关的改装而引致产品结构损坏，本公司将不负责修理处理。
- 不要用稀释剂，苯，酒精或任何可能损坏产品的腐蚀性物质擦拭，否则产品会损坏。
- 清洁时，先用湿布拭擦干净，然后用干净的软绵布抹干。
- 应定期检查USB电源连接线，插头外壳和其他部件是否损坏；如果发生此类损坏，在修复损坏前，不得连接产品及变压器。
- 本产品该由成人组装。
- 本产品不得连接超过一个电源。
- USB电源线不能插入插座。
- 本产品只能与D.C.转USB电源适配器一起使用。
- 使用液体清洁本产品前，应与变压器断开

- 变压器非玩具。
- 不当使用变压器可引致触电。
- 该模型只能与玩具变压器一起使用。